



Shanghai Biostatistics Forum (SBF) 3rd Event, 2010

(<http://stat.smmu.edu.cn/sbf/main.htm>)

上海生物统计学术论坛

Date and Time:

Tuesday, Sep 28, 2010, 1:30pm-5:30pm

Location:

Science museum, Second Military Medical University, No 800 Xiangyin Rd. Shanghai

科技馆, 第二军医大学, 翔殷路 800 号, 上海 (详细地址见下)

Attendee:

Open to everyone who is interested.

Theme:

Statistics in Clinical Pharmacology Study

Agenda:

- Introduction and Opening & Welcome Remarks
Dr William Wang, Head of the Asia Pacific Hub, Biostatistics and Research Decision Sciences, Merck Research Laboratories
Professor Jia He, Dept of Health Statistics, Second Military Medical University
- Presentation: Statistics in Clinical Pharmacology Study
Wang Tao, Ph.D. Clinical Statistics, Pfizer China
- Presentation: Applications of modeling & simulations in oncology drug development
Guo Feng, Ph.D. Head of Clinical Pharmacology & Pharmacometrics, Pfizer Asia
- Presentation: FDA's perspectives on the PK/PD modeling
Dr Robert (Bob) Powell, Scientific Advisor, Roche China Inc and Former Director of Clinical Pharmacology, Center For Drug Evaluation, US FDA
- Panel Discussion:
Panelists: Statistics and Clinical experts from Academia and Industry
- Concluding Remarks
Professor Naiqing Zhao, School of Public Health, Fudan University

Web site and mailing list announcement:
Dr Zibao Zhang, Excel PharmaStudies Inc
Mr Zhichao Jin, Second Military Medical University

Local organizer and contacts:

Local Organizer: Department of Health Statistics, Second Military Medical University

Local coordinator from SMMU: Professor Jia He and Dr Meijing Wu

Address: Room 601, Military Medical Building, No.800 Xiangyin Road, Shanghai

Tel: 021-81871441, 81871443-8003

承办单位: 第二军医大学卫生统计教研室

会议地点: 上海市翔殷路 800 号第二军医大学科技馆 (正门左侧 500 米)

联系电话: 021-81871441, 81871443-8003

Direction:

- 1 By Metro Line 8 to Xiangyin Road station, Exit 4th.
- 2 By Line 3 to Chifeng Road station, then transfer bus 139 to Xiangyin Road station.
- 3 Drive your car pass through Middle Ring Road and exit from Handan Road, then go directly to NO 800, Xiangyin Road

交通:

- 1、地铁 8 号线到翔殷路站下车, 四号口出来 (四号出口比较难找, 有指示牌, 要经过一个楼梯走到轨道对面), 出来后沿翔殷路向西方向约 150 米到达大学正门
- 2、轻轨三号线到赤峰路站下车, 换乘 139 到翔殷路站, 沿翔殷路向西方向约 150 米到达大学正门。
- 3、驾车可经中环从邯郸路出, 沿翔殷路驾至翔殷路中原路十字, 左转沿翔殷路返回约 150 米到达大学正门